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ZAPISNIK 

 
14. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 6. 2. 2025 ob 18. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko, Rosana Bucaj , Boris Mahne, Iztok De 
Faveri , Damjan Babič, Maja Šeblaj 
 
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotni vsi in  predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 13. redne seje sveta KS z dne 12 .12. 2024; 

2. Sprejem in potrditev zapisnika inventurne komisije; 
3. Sprejem in potrditev realizacije Finančnega načrta za leto 2024; 
4. Sprejem in potrditev Poslovnega poročila za leto 2024; 
5. Razpis- oddaja skladišča v najem; 
6.Tekoče aktivnosti in vloge krajanov; 
7. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 13. seje sveta KS Vanganel, z dne 12. 
12. 2024. Člani sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so soglasno s 7 glasovi ZA,  nihče proti, 
sprejeli naslednji 
SKLEP štev. 67-14: 
Potrdi se zapisnik 13. redne seje sveta KS Vanganel.  
 
 

AD 2 
SPREJEM IN POTRDITEV ZAPISNIKA INVENTURNE KOMISIJE 

 
 

Člani sveta se seznanijo z zapisnikom Inventurne komisije, ki je opravila popis OS, DI, terjatev in 
obveznosti za leto 2024. (priloga k zapisniku) 
Na zapisnik ni bilo pripomb. Člani sveti sveta so soglasno s 7 glasovi za nihče proti sprejeli 
naslednji 
SKLEP št. 68-14; 
Sprejme in potrdi se zapisnik Inventurne komisije . 
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Ad 3 
SPREJEM IN POTRDITEV REALIZACIJE FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2024 

 
Člani sveta so prejeli gradivo po pošti. Obrazložitev podana. Na realizacijo Finančnega načrta za 
leto 2024 ni imel nihče pripomb.(priloga k zapisniku) 
Člani sveta so soglasno s 7 glasovi ZA, nihče proti soglasno sprejeli naslednji 
SKLEP št. 69-14: 
Sprejme in potrdi se Realizacijo finančnega načrta za leto 2024. 
 

Ad 4 
POTRDITEV POSLOVNEGA POROČILA ZA LETO 2024 

 
Člani sveta so prejeli gradivo po pošti. Obrazložitev podana. Na Poslovno poročilo za leto 2024 
člani sveta niso imeli pripomb. (priloga k zapisniku) 
Člani sveta so soglasno s 7 glasovi ZA, nihče proti soglasno sprejeli naslednji 
SKLEP št. 70-14: 
Sprejme in potrdi se Poslovno poročilo za leto 2024. 
 

AD 5 
RAZPIS ODDAJE POSLOVNEGA PROSTORA – SKLADIŠČE V NAJEM 

 
Poroča predsednik: 
V mesecu aprilu poteče najemna pogodba za skladišče v Vanganelu, ki ga ima trenutno v najemu 
ADEMAJ, d.o.o.  
Člani sveta so soglasno s 7 glasovi ZA nihče proti sprejeli naslednji  
SKLEP št. 71-14: 
1.Zapriseženi cenilec naredi novo cenitev poslovnega prostora. 
2.Na spletni strani MO Koper se objavi razpis za oddajo poslovnega prostora s pripisom, da je 
prostor zaseden. 
3. Pogodba se sklene za dobo 10 let z notarskim zapisom. 
 

AD 6 
TEKOČE AKTIVNOSTI IN VLOGE KRAJANOV 

 
6.1. 
Tekoče aktivnosti – poroča predsednik 
Zaključena so dela postavitve javne razsvetljave Padovani. 
Potekajo aktivnosti za dokončno sanacijo ceste pri Soriču 
KS je popisala vse poškodovane ceste in poljske poti po neurju, seznam posredovala na MO 
Koper. 
V fazi zaključka je razpis za investicijo na  Hlibanu. 
Gradnja optike po Vanganelu je v teku. 
Dela na cesti Bonini – Pade v teku, drugi teden asfalt. 
Predsednik se je udeležil sestanka na MOK s predstavniki Marjetice Koper, CPK in javne 
razsvetljave in seznanitev z novim zakonom o lokalnih volitvah. 
 
6.2. 
Vloge krajanov: 

• Predsednik poroča, da smo dopise, ki so jih krajani naslovili na KS odstopili v obravnavo 
MO Koper, in sicer: 

• Sanacija ceste Bonini-Potok do hišne štev.27a do 62 zaradi nastale poškodbo po neurju. 
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               Gre za večji poseg, vlogo odstopili MO Koper.  
• Sanacija ceste  JD štev. 1067 k.o. Vanganel  Hliban-Manžan. Cesta je zasuta, neprevozna 

do oljčnikov. Opravi se ogled na terenu. 
•  Sanacija ceste JD 3034- Bonini – Škocjan pri hišni štev. 37. Odobri se 1 kamion tampona, 

                Obvestilo krajana o nanosu tampona za cesto JD 1576/1, na kateri se trenutno nahaja 
                ovira.      

• KS je dopis s prošnjo o rešitvi delne zapore ceste  JD  štev. 1576/1 k.o. Vanganel, 
posredovala na MO Koper. 

 
 

AD 7 
RAZNO 

7.1. 
Mahne B. prestavi problematiko električne napetosti v vasi Čentur. Veliko je novo priseljenih 
ljudi, obremenitve so velike. Predlaga, da bi KS z odpisom obvestila pristojne na MO Koper in 
Elektroprimorsko, da planirajo pojačitev elektrike. 
KS pripravi dopis vezan na problematiko električne napeljave v vasi Čentur in posreduje 
ustreznim organom. 
 
7.2. 
KS gre v  postopek zbiranja ponudb:  
Javne delavec zaključuje z delom v KS. KS pridobi ponudbe za vzdrževanje, čiščenje in urejanje 
okolice v centru Vanganela in Čentur okrog doma in igrišča. 
Tekoča vzdrževanja manjših del na vzdrževanju cest, urejanju kanalov, dovoza tampona… 
Člani sveta so soglasno s  7 glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP štev. 72-14: 
1.KS gre v zbiranje ponudb:  
-čiščenje, vzdrževanje in urejanje centra Vanganela in okolico doma Čentur ter igrišča, 
-urejanje poljskih poti, kanalov, propustov, navoz tampona, vgrajevanje tampona, manjša  
strojna tekoča  vzdrževanja, 
-čiščenje dvorane, hodnikov, poslovnih prostorov v ZD Vanganel 
Z najugodnejšimi ponudniki se podpiše pogodba, v kateri se navedejo pogoji dela. 
 
7.3. 
Prireditev za dan žena. Člani so enotnega mnenja, da bi k nam povabilo gledališče (komedijo) 
teden dni po 8. marcu to je 15.3. 
KS bi iz  planiranih sredstev za prireditve v letu 2025,  poravnala nastop.  Ker je na KS prispelo 
že nekaj ponudb, se odbor za prireditev odloči na eno predstavo do višine 1.100 €. 
 
7.4. 
S strani članov je prišla pobuda o postavitvi nadstreška nad celotno teraso pred hodom v 
dvorano. Gre za večjo površino, potrebno je pridobiti  strokovno  mnenje glede konstrukcije in 
popis del. 
 
Predsednik je sejo zaključil ob 19.30 uri 
 
Zabeležila:       Predsednik KS: 
Marica Babič       Vili Krmac 
 
 
 


